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Protokół Nr LXXIV/2023 

z LXXIV sesji Rady Miejskiej w Gołdapi odbytej 

w dniu 27 czerwca 2023 r. 

 

Obradom przewodniczył Pan Wojciech Hołdyński Przewodniczący Rady Miejskiej w Gołdapi 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 

Godzina rozpoczęcia – 13:00, zakończenia – 18:16 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

 

Obecni: 

 1. Wioletta Anuszkiewicz  

  2. Marian Chmielewski  

       3. Teresa Dzienis  

  4. Wojciech Hołdyński 

       5. Zdzisław Janczuk  

       6. Zbigniew Makarewicz  

       7. Zbigniew Mieruński  

       8. Marian Mioduszewski  

       9. Janina Pietrewicz 

       10. Zofia Syperek 

       11. Monika Wałejko  

       12. Józef Wawrzyn  

  13. Andrzej Tobolski  

   14. Marek Zajączkowski 

   15. Anna Staroszczuk - Luto 

 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności obrad (kworum) 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołu sesji z dnia 30.05.2023 r.  

4. Sprawozdanie Burmistrza o pracach w okresie międzysesyjnym 

5. Informacje przewodniczącego obrad o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

6. Raport o stanie Gminy Gołdap za rok 2022: 

    1) przedstawienie raportu o stanie Gminy Gołdap za rok 2022 

    2) debata nad raportem 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gołdapi wotum zaufania 

8. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Gołdap za 2022 rok 

9. Przedstawienie Uchwały Nr 1/2023 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Gołdapi z dnia 10 maja 2023 

r. w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Gołdap za 2022 rok oraz o innych 

materiałach towarzyszących wnioskowi o udzielenie absolutorium 

10. Przedstawienie Uchwał Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawach:  

   1) wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Gołdapi sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 

Gołdap za 2022 r. 

   2) zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Gołdapi w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Gołdapi z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok 

11. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

  1) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Gołdap 

za 2022 rok 

 2) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gołdapi za rok 2022 

 3) udzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko – Mazurskiemu na realizację zadania 

pn.: „Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 650 w zakresie budowy chodnika w miejscowości Grabowo” 

4) wyrażenia zgody na przekazanie w formie darowizny na rzecz Skarbu Państwa  nieruchomości, położonej 

w Gołdapi przy ul. Kombatantów 

5) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego kwartału 

miasta Gołdap, ograniczonego: ulicą Stadionową,  prawym brzegiem rzeki Gołdapy, brzegiem Zalewu Ustronie   
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w kierunku północnym do działki 408/2 , wschodnią granicą działki 408/2, 408/1, w dół zachodnią granicą 

działki 269/3, dalej w kierunku wschodnim do punktu styku działki 2018 z działką 386 i następnie północną 

granicą działki 386 do ulicy Stadionowej 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Gołdapi 

       7) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Gołdapi 

 8) trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Gołdap 

 9) zmieniająca uchwałę nr XXX/245/2020 Rady Miejskiej w Gołdapi z dnia 24 listopada 2020 r. w sprawie 

zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Gołdap 

 10) rozpatrzenia petycji z dnia 2 maja 2023 r. 

 11) pozostawienia petycji z dnia 27 kwietnia 2023 r. bez rozpatrzenia 

12. Podjęcie Stanowiska Rady Miejskiej w Gołdapi w sprawie niegodnego zachowania radnego na sesji w dniu 

  30 maja 2023 roku" 

13. Interpelacje radnych 

14. Zapytania radnych 

15. Zapytania przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

16. Wolne wnioski 

17. Zamknięcie sesji 

                                                                                         

Do pkt 1 

LXXIV posiedzenie sesji Rady Miejskiej VIII kadencji 2018-2023 otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej  

Pan Wojciech Hołdyński. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych, zatem podejmowane decyzje będą 

prawomocne. 

Zgodnie z art. 6 ust. 1 lit. c Ogólnego Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych (RODO) mówiącym, 

iż przetwarzanie danych jest dopuszczalne, gdy jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego ciążącego 

na administratorze (wynikającym z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym nakładającym obowiązek 

rejestrowania i udostępniania nagrań audiowizualnych z przebiegu obrad rady gminy), Przewodniczący Rady 

poinformował zgromadzonych, iż przebieg tego posiedzenia będzie w takiej właśnie postaci rejestrowany (wraz 

z wizerunkiem osób uczestniczących w sesji), dopełniając tym samym obowiązku informacyjnego wynikającego 

z art. 13 ust. 1 RODO. 

 

Do pkt 2  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do dyrektor OPS Pani Emilii Mor – Górskiej  

o przedstawienie propozycji zmiany porządku posiedzenia. 

Dyrektor OPS Pani Emilia Mor-Górska zwróciła się o dodanie do porządku posiedzenia projektu uchwały  

w sprawie „trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie 

Gołdap”. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany porządku 

posiedzenia poprzez dodanie w pkt 11 podpunktu 8) w brzmieniu: „trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Gołdap”. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie głosami 15 za się wniosek został przyjęty.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku posiedzenia poprzez dodanie w pkt 11 podpunktu 8) w brzmieniu: „trybu i sposobu 

powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Gołdap” 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, 

Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 
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Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do p.o. kierownika WIK Pani Anety Milczarek  

o przedstawienie propozycji zmiany porządku posiedzenia. 

P.o. kierownika WIK Pani Aneta Milczarek zwróciła się o zmianę porządku posiedzenia poprzez dodanie 

projektu uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę nr XXX/245/2020 Rady Miejskiej w Gołdapi z dnia 24 

listopada 2020 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Gołdap. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany porządku 

posiedzenia poprzez dodanie w pkt 11 podpunktu 9) w brzmieniu: „zmieniająca uchwałę nr XXX/245/2020 Rady 

Miejskiej w Gołdapi z dnia 24 listopada 2020 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Gołdap”. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie głosami 15 za wniosek został przyjęty.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku posiedzenia poprzez dodanie w pkt 11 podpunktu 9) w brzmieniu: „zmieniająca uchwałę  

nr XXX/245/2020 Rady Miejskiej w Gołdapi z dnia 24 listopada 2020 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Gołdap” 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, 

Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że w dniu dzisiejszym Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji wypracowała 2 projekty uchwał stąd podda pod głosowanie wprowadzenia kolejnych podpunktów.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany porządku 

posiedzenia poprzez dodanie w pkt 11 podpunktu 10) w brzmieniu: „rozpatrzenia petycji z dnia 2 maja 2023 r.” 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie głosami 15 za wniosek został przyjęty.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiana porządku posiedzenia poprzez dodanie w pkt 11 podpunktu 10) w brzmieniu: „rozpatrzenia petycji z dnia 

2 maja 2023 r.” 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, 

Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany porządku 

posiedzenia poprzez dodanie w pkt 11 podpunktu 11) w brzmieniu: „pozostawienia petycji z dnia 27 kwietnia 

2023 r. bez rozpatrzenia”. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie głosami 15 za wniosek został przyjęty.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku posiedzenia poprzez dodanie w pkt 11 podpunktu 11) w brzmieniu: „pozostawienia petycji  

z dnia 27 kwietnia 2023 r. bez rozpatrzenia”  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, 

Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 
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Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że w dniu wczorajszym wpłynął wniosek radnego Pana 

Andrzeja Tobolskiego w sprawie członkostwa w Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek w sprawie wyrażenia poparcia 

członkostwa radnego Andrzeja Tobolskiego w Komisji Rewizyjnej; Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

  

W głosowaniu jawnym głosami 6 za, 9 przeciw wniosek nie został przyjęty. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wyrażenia poparcia członkostwa radnego Andrzeja Tobolskiego w Komisji Rewizyjnej; Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji oraz Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński,  

Marian Mioduszewski, Andrzej Tobolski 

PRZECIW (9) 

Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto,  

Zofia Syperek, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że grupa 10 radnych przedłożyła Stanowisko Rady 

Miejskiej w sprawie niezgodnego zachowania radnego na sesji w dniu 30 maja 2023 roku, stąd też  kolejna 

zmiana porządku powiedzenia będzie poddana pod głosowanie.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany porządku 

posiedzenia poprzez zmianę punktu 12 w brzmieniu: "Podjęcie Stanowiska Rady Miejskiej w Gołdapi w sprawie 

niegodnego zachowania radnego na sesji w dniu 30 maja 2023 roku" i tym samym przesunięcie kolejnych 

punktów według numeracji. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie głosami 11 za, 2 przeciw, 2 wstrzymujące się wniosek został przyjęty.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku posiedzenia poprzez zmianę punktu 12 w brzmieniu: "Podjęcie Stanowiska Rady Miejskiej  

w Gołdapi w sprawie niegodnego zachowania radnego na sesji w dniu 30 maja 2023 roku" i tym samym 

przesunięcie kolejnych punktów według numeracji 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski,  

Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn,  

Marek Zajączkowski 

PRZECIW (2) 

Zbigniew Mieruński, Andrzej Tobolski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie porządku posiedzenia  

po wprowadzonych zmianach. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie głosami 15 za wniosek został przyjęty.  

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku posiedzenia po wprowadzonych zmianach 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, 

Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

 

Do pkt 3 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zapytał, czy radni mają uwagi do przesłanego protokołu sesji  

z dnia 30.05.2023 r.   

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu sesji z dnia  

30.05.2023 r. 

W głosowaniu jawnym głosami 13 za, 2 wstrzymujące się protokół został przyjęty.  

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu sesji z dnia 30.05.2023 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, 

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Mieruński, Andrzej Tobolski  

 

Do pkt 4 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto przedstawił sprawozdanie o pracach w okresie międzysesyjnym. 

1. 31.05.2023 r. – posiedzenie Zarządu Związku Międzygminnego „Gospodarka Komunalna”. 

2. 31.05.2023 r. – Zwyczajne Zgromadzenie Wspólników Przedsiębiorstwa Gospodarki Odpadami „Eko-

Mazury”. 

3. 31.05.2023 r. – Zwyczajne Zgromadzenie Wspólników ADM – udział Zastępcy Burmistrza. 

4. 1.06.2023 r. – Zwyczajne Walne Zgromadzenie Suwalskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej  

5. 2.06.2023 r. – obchody Dnia Dziecka w Szkole Podstawowej nr 3 w Gołdapi.  

6. 3.06.2023 r. – Święto 15. Gołdapskiego Pułku Przeciwlotniczego połączone z uroczystymi obchodami  

60. Rocznicy stacjonowania jednostki w Gołdapi. Podziękował za wyrażenie zgody na przekazanie  terenów 

jednostce wojskowej w Gołdapi. 

7. 4.06.2023 r. – Festiwal Zdrowia. 

8. 6.06.2023 r. – uroczyste obchody rocznicy Powołania Straży Granicznej.  

9. 7.06.2023 r. - III posiedzenia Komitetu Monitorującego program regionalny Fundusze Europejskie dla 

Warmii i Mazur 2021-2027 – udział Zastępcy Burmistrza.  

10. 14.06.2023 r. – spotkanie online stowarzyszenia warmińsko – mazurskich samorządów „Pogranicza” (udział 

Zastępcy Burmistrza). 

11. 15.06.2023 r. – spotkanie w Nadleśnictwie Gołdap w sprawie ścieżki Robinson – udział Zastępcy Burmistrza.  

12. 16.06.2023 r. – 50. Rocznica nadania Szkole Podstawowej nr 1 imienia Mikołaja Kopernika. 

13. 17.06.2023 r. – Piknik  z Produktem Polskim (Bitwa Regionów) I miejsce zajęło sołectwo Juchnajcie , II 

sołectwo Galwiecie– udział Zastępcy Burmistrza.  

14. 19.06.2023 r. – spotkanie warsztatowe regionalnego programu Fundusze Europejskie dla Polski Wschodniej 

2021-2027 - udział Zastępcy Burmistrza. 

15. 19.06.2023 r. – zakończenie roku akademickiego Gołdapskiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku. 

16. 20.06.2023 r. - uroczyste zakończenie Gołdapskiej Ligi Biegów Przełajowych. 

17. 22.06.2023 r. – Przywitanie Lata organizowane przez Związek Emerytów, Rencistów  

i Inwalidów – udział Zastępca Burmistrza. 

18. 22 – 25.06.2023 r. – Zgromadzenie Ogólne Międzynarodowej Sieci Cittaslow. 

19. 24.06.2023 r. – III zawody Aktywni na Pumptracku – udział Zastępcy Burmistrza 

20. 16 i 17 czerwca udział w Festiwalu Miast Cittaslow w Ornecie.  
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21. 16 czerwca - udział w Krajowym Zebraniu Członków Polskiej Sieci Miast Cittaslow oraz Walnym 

Zgromadzeniu Członków Stowarzyszenia „Polskie Miasta Cittaslow”. Podczas tego posiedzenia podjęto m.in.  

uchwałę w sprawie recertyfikacji miasta.  To procedura samooceny opartej na obszarach takich jak m.in: 

polityka infrastrukturalna, środowiskowa, gościnność, partnerstwo, spójność społeczna. W procedurze Gołdap 

otrzymała 72.9 %. W międzynarodowej sieci miast Cittaslow Gołdap jest już od 10 lat. Podczas drugiego dnia 

Festiwalu, Gołdap prezentowała się ze swoim stoiskiem. Podziękował osobom, które przyczyniły się  

do stworzenia wspaniałego stoiska promocyjnego, a także młodzieży z Domu Kultury i ich opiekunom, którzy 

brali udział w wyjeździe. Gołdap po raz kolejny wysoko w rankingu ,,Wspólnoty”. Znalazła się na 1 miejscu  

w województwie warmińsko-mazurskim oraz na 31 miejscu w kraju w rankingu wydatków na administrację 

Pisma Samorządu Terytorialnego ,,Wspólnota" w kategorii ,,Miasta powiatowe poniżej 20 tys. mieszkańców". 

,,Oszczędny urząd - ranking wydatków na administrację” został przygotowany na podstawie wydatków 

bieżących w dziale 750 administracja publiczna, z wyłączeniem wydatków na remonty bieżące. To kolejny 

ranking, w którym Gmina Gołdap znalazła się w czołówce miast województwa warmińsko-mazurskiego.  

W dniu dzisiejszym tj. 27 czerwca 2023 r. o godz. 14:30 w Grabowie odbędzie się przekazanie dla jednostki 

OSP Grabowo, która należy do Krajowego Systemu Ratowniczo-gaśniczego, ciężkiego pojazdu ratowniczo – 

gaśniczego Scania z 2010 r. z kabiną 6 osobową, zbiornikiem o pojemności 5 ton wody i przebiegiem  

ok 43 000 km. z Komendy Powiatowej PSP w Gołdapi. Tego typu samochód poprawi zabezpieczenie 

operacyjne gminy i zwiększy bezpieczeństwo mieszkańców. Urząd otrzymał informację z prokuratury, że 

postępowanie w sprawie  nieprawidłowości przy zakładzie zostało zakończone. Nie nadano temu postępowaniu 

dalszego biegu, nie zakwestionowano pozwoleń, decyzji.  

 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że miesiąc temu podczas sesji, na której podjęta została uchwała 

intencyjna dotycząca przekazania kilku hektarów gruntów dla wojska złożył propozycję, aby Burmistrz 

wykorzystując ten moment porozmawiał z ministrem, pułkownikami bądź z dowódcą pułku o stworzeniu  

w przyszłości wspólnej ciepłowni miejskiej celem zmniejszenia wysokości opłat za ogrzewanie. Nie mając 

pomocy w Starostwie Powiatowym może gmina/radni podjęliby inicjatywę pozyskania lekarzy dla miasta. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że są prowadzone różne rozmowy. Pewien etap 

wieloletnich rozmów i działań skończył się podpisaniem stanowiska odnośnie przekazania gruntów. Niektóre 

sprawy są poruszane w szerokim zakresie a rezultat będzie widoczny za jakiś czas.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, czy burmistrz w tym roku przyznał nagrody pieniężne urzędnikom. 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że kompetencją burmistrza jest przyznawanie nagród 

pracownikom. Nagradzani są za dobrą pracę oraz za dodatkową pracę. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że na poprzedniej sesji Burmistrz przedstawił dokument z 

prokuratury o zakończeniu pewnego postępowania. W międzyczasie w przenośni burmistrz „Opluł mnie, 

naruszył moje dobra osobiste i chciałbym Pana Burmistrza zapytać czy Pan mnie przeprosi za tamte słowo, które 

Pan wypowiedział tydzień temu”. 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że potwierdza stwierdzenie, iż radny jest szkodnikiem 

samorządowym.  

 

Do pkt 5 

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński przedstawił sprawozdanie o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 3 czerwca Święto Pułku połączone z obchodami 60. rocznicy stacjonowania 

jednostki w Gołdapi. Uroczystość na Placu Zwycięstwa z udziałem ówczesnego Wicepremiera i Ministra Obrony 

Narodowej Mariusza Błaszczaka. Obecność większości radnych. Dzień później Festiwal Zdrowia. Cykliczna 

impreza w której uczestniczył z radni: Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Zdzisław Janczuk, Józef Wawrzyn, 

Wioletta Anuszkiewicz. 6 czerwca uczestniczył w święcie Straży Granicznej. 10 czerwca Czwarty Festiwal 

Muzyki Organowej i Kameralnej, który cyklicznie odbywa się w  Kościele Najświętszej Marii Panny Matki 

Kościoła. W uroczystości radę reprezentował wiceprzewodniczący Rady Józef Wawrzyn. 16 czerwca  

50. rocznica nadania imienia Mikołaja Kopernika wraz z radną Anną Staroszczuk-Luto i Teresą Dzienis.  

24 czerwca druga edycja powitania wakacji. Impreza zorganizowana przez Dom Kultury w której uczestniczył 

wraz z  radną Janiną Pietrewicz. 27 czerwca uczestniczył z wiceprzewodniczącym Zbigniewem Mieruńskim  

w spotkaniu w Nadleśnictwie Gołdap dotyczącym ustanowienia lasów o zwiększonej funkcji społecznej.  

 

Do pkt 6 

1) 

Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński  powiedział, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym 

 na stronie BIP Urzędu Miejskiego w Gołdapi została zamieszczona informacja dla mieszkańców gminy 
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zachęcająca do zabrania głosu w debacie. Warunkiem uczestniczenia przez mieszkańców debacie jest zebranie 

minimum  20 podpisów na liście udzielających poparcia. Nie wpłynęły wnioski ze strony mieszkańców o udział 

w debacie. 

P.o. kierownika wydziału WIK Pani Aneta Milczarek przedstawiła raport o stanie gminy Gołdap za 2022 r. 

/Zarządzenie Nr 1940/V/2023 Burmistrza Gołdapi z dnia 31 maja 2023 r. w sprawie przedstawienia raportu  

o stanie Gminy Gołdap za 2022 rok. 

2) 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że zdaniem radnego aby ocenić osiągnięcia obecnego Burmistrza 

Tomasza Luto wystarczy pojechać na Promenadę Zdrojową i obejrzeć budynek Zakładu Przyrodoleczniczego, 

którego realizację trzeba zakończyć do końca 2023 r. pod rygorem zwrotu dotacji. Mija 7 lat od rozpoczęcia 

inwestycji a nikt dotychczas nie poniósł żadnych konsekwencji i odpowiedzialności za to. Za to, w ocenie 

radnego, kilkoro urzędników otrzymuje bardzo duże wynagrodzenia z kieszeni podatników i jeszcze wyjeżdżają 

za granicę, na przykład do Chin, Izraela, Grecji, Uniejowa i wiele innych miejsc a z tych wyciecze nie ma żadnych 

wymiernych korzyści dla gminy. Burmistrz obiecywał zlikwidowanie zadłużenia, oszczędności na lokatach, 

uczciwość, transparentność, konkursy na stanowiska urzędnicze, przychodnie specjalistyczne,  nowy szpital, 

obniżenie wynagrodzenia o 50 000,00  zł rocznie, zamknięcie biura turystycznego w magistracie i tym podobne 

farmazony. 

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz opuściła posiedzenie – godz. 14:22 

Radny Pan Andrzej Tobolski  powiedział, że w gminie jest zupełnie odwrotnie. Radni na wniosek burmistrza 

głosują za  najwyższymi maksymalnymi stawkami podatkowymi. Gmina posiada bardzo wysokie opłaty  

za wodę, kanalizację, za śmieci.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto zwrócił się do przewodniczącego Rady Pana Wojciecha Hołdyńskiego 

aby reagował w momentach, gdy radny kłamie. 

Radny Pan Marian Chmielewski opuścił posiedzenie – godz. 14:23 

Radna Pani Monika Wałejko opuściła posiedzenie.- godz. 14:23 

Radny Pan Andrzej Tobolski  powiedział, że w ciągu pełnienia stanowiska przez 9 lat burmistrz nie zadbał o 

bezpieczeństwo zdrowotne i energetyczne mieszkańców, pomimo, że rządzi już właśnie tyle lat.  

  

 Radny Pan Zbigniew Makarewicz opuścił posiedzenie – godz. 14:25 

 Radna Pani Teresa Dzienis opuściła posiedzenie – godz. 14:25 

 Radna Pani Janina Pietrewicz opuściła posiedzenie – godz. 14:26 

 Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz wróciła na posiedzenie – godz. 14:26 

 Radny Pan Marek Zajączkowski opuścił posiedzenie – godz. 14:26 

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że to Pan Tomasz Luto wraz z przewodniczącym Wojciechem 

Hołdyńskim zlikwidowali Spółkę Gminną PEC czyli działali na szkodę interesu publicznego. Wielokrotnie 

Burmistrz Tomasz Luto chwalił się, że prawie 3 000 000,00 zł przeznaczył pieniędzy podatników Starostwu 

Powiatowemu i różnym innym jednostkom podległym pod Starostwo Powiatowe. Radny za każdym razem pytał 

się dlaczego nie odbiera za te darowizny udziałów w spółce Goldmedica zarządzającej szpitalem. Burmistrza 

stać na wyjazd do innych miast w sprawie zdrowia być może, ponieważ zakupił sobie nowy samochód Skoda na 

koszt podatników za 186 000,00 zł  i może jeździć, gdzie chce i kiedy chce.  Burmistrz użytkuje samochód Skoda 

365 dni w roku. Jeździ do domu, do pracy, do sądu w sprawach prywatnych.  

 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto  odpowiedział, że nie używa samochodu służbowego celach prywatnych. 

Jeżeli radny będzie kłamał to w takiej sytuacji będzie mu przerywać. 

 

  Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że zwraca się od wielu lat do Pana Burmistrza z wnioskami w trybie 

dostępu do informacji publicznej w sprawie kosztów samochodu skody. Do dziś nie otrzymał wielu kluczowych 

odpowiedzi. Zdaniem radnego nawet Komisja Skarg, Wniosków i Petycji ma trudności z pozyskaniem tych 

konkretnych informacji o kosztach samochodu Skoda. Burmistrz, jego zastępcy i urzędnicy odsyłają do pisania 

skarg do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego ale wyroki  zapadają po 2-3 . Ma nadzieję, że już za 

kilkanaście miesięcy nie będzie Pana Burmistrza i wtedy nie będzie potrzebny wyrok Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego sprzed kilku lat.  

 Radny Pan Zbigniew Makarewicz wrócił na posiedzenie – godz. 14:31 

 Radny Pan Marian Chmielewski wrócił na posiedzenie – godz. 14:31 

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że w raporcie gmina realizuje zadania poprzez organ stanowiący  

i kontrolny, czyli Radę Miejską oraz  burmistrza jako organ wykonawczy. To prawda, lecz tak nie jest. Burmistrz 

i jego urzędnicy ukrywają przed radnymi, wiele informacji. Brak szybkich i właściwych odpowiedzi na konkretne 
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wnioski, zapytania czy interpelacje. Niestety stało się już pewną prawidłowością burmistrza i jego kilkoro 

podwładnych urzędników, że albo zwlekają z odpowiedziami, albo wynajdują kruczki prawne, żeby takiej 

odpowiedzi w ogóle nie udzielić albo przesuwają terminy w odpowiedzi. W niektórych przypadkach odsyłają 

składania skarg do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w celu zniechęcenia radnych i spowodowania, że 

wyroki zapadną za kilkanaście miesięcy albo za kilka lat.. We wnioskach pyta czy Gmina Gołdap korzysta z 

usług podmiotów zewnętrznych w dziedzinie finansów, księgowości, rachunkowości. Jeżeli tak, to zwraca się o 

kopię umów i faktur. Od trzech lat składa wiele wniosków o dokumenty dotyczące kosztów samochodu Skoda 

NGO7T59. Głównie o przekazanie kart drogowych, które muszą być wypełnione codziennie chronologicznie. 

Dotychczas ani radny, ani komisja ich nie otrzymała. Burmistrz codziennie jeździ do domu, do pracy, do sądów 

w prywatnych sprawach.  

 Radny Pan Zdzisław Janczuk opuścił posiedzenie – godz. 14:33 

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że zapytał, czy burmistrz udzielił nagród finansowych kilku 

urzędnikom Urzędu Miejskiego w Gołdapi. Jeżeli tak, to komu, ile i za co. Zdaniem radnego również odpowiedzi 

brak. Ustawa o samorządzie gminnym nadała radnym jeszcze jeden najsilniejszy argument instrument kontrolny. 

tj. art. 24, ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym. Wspomniał, że Pani Skarbnik zawiadomiła prokuraturę, gdy 

podobno jej groził i chciał pozbawić życia, kiedy przyszedł do jej pokoju Zgodnie z ustawą o samorządzie 

gminnym radni działają w komisjach ale radny nigdy nie został wybrany do żadnej komisji, ponieważ Burmistrz 

i przewodniczący Rady doskonale wiedzą, że miałby dostęp do wszelkich materiałów i dokumentów w Urzędzie 

Miejskim. Pozycja członka komisji jest dużo silniejsza, szczególnie Komisji Rewizyjnej, w której zasiada radna 

Teresa Dzienis. Radny widz konflikt interesów, ponieważ mąż radnej jest prezesem gminnej spółki. W zeszłym 

roku ujawnił, , że Państwo Dzienis kupili blisko 2 hektary gminnych gruntów bez przetargu nad jeziorem  

za 102 000,00  zł. Uważa, że radna Pani Teresa Dzienis jako Członek Komisji Rewizyjnej nie może być 

obiektywna wobec burmistrza. Radny patrzy władzy wykonawczej na ręce i ujawnia, jeżeli znajdzie jakieś 

nieprawidłowości, wycieczki za pieniądze podatników, szkolenia do Rad Nadzorczych. Burmistrz Gołdapi Pan 

Tomasz Luto z grupą swoich najbliższych współpracowników zamienił gminę w prywatny folwark. To jest moja 

ocena. Konflikty interesów na porządku dziennym, właśnie wasze wycieczki. 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto zapytał, o jakich wycieczkach mówi radny.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że do Chin, Grecji burmistrza ze skarbnik. 

  Radna Pani Anna Staroszczuk Luto opuściła obrady – 14:42 

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że w raporcie realizacja budżetu opiera się głównie w oparciu o 

przedsięwzięcia ujęte w Wieloletniej Prognozie Finansowej.  W styczniu 2022 roku Burmistrz podaje kwotę 

wydatków na wynagrodzenia, składki od nich odprowadzane w wysokości 33 200 000,00 zł. Po kilku miesiącach 

kwota wzrasta do 40 000 000,00 ł  Na następny rok kwota ta znów maleje do 33 000 000,00 zł. Radny oraz radny 

Zbigniew Mieruński pytali wielokrotnie Skarbnik i Burmistrza ale nie uzyskali do dzisiaj odpowiedzi czy będą 

zwolnienia grupowe, skąd wynika różnica 8 000 000,00 zł mniej w przyszłym roku na wydatki z tym związane. 

W danych finansowych wynika, że w 2022 roku gmina wydała blisko 3 000 000,000 zł na obsługę zadłużenia. 

W tym roku zaplanowane jest 2 500 000,00 zł  na ten sam cel a w przyszłym roku ten koszt ma wynieść tylko 

1 200 000,00 zł  czyli wynika z tego, że gmina w tym roku spłaci ponad 50% zadłużenia. Rada Miejska 

przegłosowała jak co roku maksymalne przewidziane prawem wysokości podatków, chyba jako jedyny nie był 

za podwyżką podatków. W 2022 roku z tytułu dochodów własnych Gminy Gołdap 17 000 000,00 zł  przychodu 

stanowiły podatki, a 15 000 000,00 zł  z tytułu PIT. Kilku największych przedsiębiorców w Gminie Gołdap 

przenoszą niektóre swoje zakłady do Olecka z powodu dużych barier i utrudnień ze strony burmistrza i kilku 

urzędników. 

 Radny Pan Zdzisław Janczuk wrócił na posiedzenie – godz. 14:45 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto zwrócił się do przewodniczącego Rady, że są to kłamstwa i pomówienia. 

 Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do przewodniczącego rady aby Burmistrz  nie próbował 

wyprowadzić z równowagi Pana radnego Tobolskiego i pozwolił dokończyć jego wypowiedź.  

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że ma rozumieć, że kłamstwa, pomówienia i insynuacje ze 

strony radnego radnej nie przeszkadzają, bo ma ten sam sposób retoryki i dyskusji. 

 Radna Pani Janina Pietrewicz wróciła na posiedzenie -  godz. 14:47 

 Radny Pan Marek Zajączkowski wrócił na posiedzenie – godz. 14:47 

 Radna pani Anna Staroszczuk – Luto wróciła na posiedzenie – 14:48 

 Radna Pani Monika Wałejko wróciła na posiedzenie -  godz. 14:48 

 Radna Pani Teresa Dzienis wróciła na posiedzenie – godz. 14:48 

 Radny Andrzej Tobolski zapytał, co burmistrz zrobi jak nie zostanie zakończona budowa Zakładu  

Przyrodoleczniczego do 31 grudnia 2023 r. Być może gmina zostanie wezwanie do zwrotu 15 000 000,00 zł 

dotacji. Zapytał co zrobi burmistrz kiedy gmina przegra pozew o zapłatę w wysokości ponad 6 000 000,00 zł.  
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W 2022 roku  przestawił dowody,  iż Gmina Gołdap wydaje ogromne pieniądze na opiekę nad zwierzętami czyli 

dokładnie tyle, ile wydaje 5 innych gmin razem wziętych takie jak Olecko, Węgorzewo, Ełk, Kętrzyn i Augustów. 

Gmina Olecko o podobnej wielkości w zeszłym roku wydała 106 000,00 zł t na to same zadanie, a gmina Gołdap  

450 000,00 zł. Od wielu lat pewien gołdapski przedsiębiorca stworzył co najmniej 5 nielegalnych wysypisk 

różnych odpadów, z czego 2 zostały już zinwentaryzowane przez RDOŚ w Giżycku. A kolejne czekają na decyzję 

prokuratorską, ponieważ stanowią własność innych podmiotów niż te dwa wcześniej zinwentaryzowane. Zapytał,  

Burmistrz zrobił w tej sprawie od 2 lat w tej sprawie. Takie praktyki powinny  być piętnowane, a nawet kierowane 

wnioski do sądu, czy prokuratury przez władze samorządowe nawet kiedy chodzi o przyjaciela burmistrza i wujka 

sekretarz gminy. Temat ochrony wód w Gminie Gołdap to totalna porażka burmistrza polegająca na tolerowaniu 

wylewania ścieków do rzeki Gołdapy przez gminną spółkę PWiK. Dzieje się tak od wielu lat po większych 

opadach atmosferycznych. W dniu 17 czerwca w nocy po godzinie 22.00 zawiadomił odpowiednie służby i mam 

nadzieję, że prezes wreszcie poniesie odpowiedzialność karną za to. To są fakty, które stwierdza radny, które 

potwierdził RDOŚ a postępowania prokuratorskie były umożone przez prokuraturę. Jeżeli  Burmistrz nie 

przystąpi do konkretów w tej dziedzinie i nie przywoła do porządku prezesa PWiK to znaczy, że lekceważy 

zdrowie i życie mieszkańców. Mieszkańcy ulicy Bocznej pytają, kiedy zostanie zrobiony odcinek 900 m 

szutrowej starej drogi. Dla radnego Zajączkowskiego wybudowano ponad 3 km asfaltu a są tam 4 domostwa. 

Zapytał, czy aby nie jest to zemsta na wyborcach, że wybrali na radnego Andrzeja Tobolskiego. Podejrzewam, 

że Pan już nie zdąży... 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto zwrócił się do przewodniczącego Rady, że radny nie rozumie,  

że niektóre środki są przeznaczone na obszary wiejskie a niektóre na miejskie.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że Burmistrz osobiście deklarował likwidację Straży Miejskiej. Ma 

teraz większość w Radzie Miejskiej to może to zrobić w każdej chwili. Radny również do tego by się przychylił. 

Uważam, że Straż Miejska nie wypełnia swoich obowiązków. Zamiast pilnować radnego Tobolskiego, gdzie 

parkuje samochód powinni sprawdzać i pilnować Pana Zdzisława, który zakopuje śmieci. W 2022.roku nie było 

sesji ani posiedzenia komisji na której Pan Burmistrz, by nie obwiniał za konsekwencje związane z Zakładem 

Przyrodoleczniczym. Ta epokowa inwestycja za ponad 30 000 000,00 zł była obarczona od samego początku 

błędami od momentu przygotowania koncepcji do dzisiaj, czyli 6 pełnych lat. Na żadnym etapie tej inwestycji 

jako radny czy nawet wcześniej obywatel nie brał udziału. Cały etap inwestycji został  opisany w raporcie 

Centralnego Biura Antykorupcyjnego, który wpłynął do Urzędu Miejskiego pod nr DR23/21 w dniu 24 marca 

2022.roku. Pismo z prokuratury, które otrzymał burmistrz, dotyczyło postępowania administracyjnego a nie 

karnego. Postępowania radnego z 2021 roku są nadal w toku.  

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że żadna decyzja nie została unieważniona. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że o radnym nie ma wzmianki w raporcie CBA oraz  NIK, bo nie 

uczestniczył na żadnym etapie przygotowawczym ani realizacyjnym. Budowa zakładu została zatrzymana  

10 czerwca 2020 roku. Największe błędy i zaniechania są po stronie Tomasza Luto dlatego, że zamiast 

natychmiast  po zatrzymaniu procesu budowlanego podjąć działania naprawcze to Burmistrz poszedł na wojnę  

z wykonawcą, z inspektorami oraz z radnym Tobolskim, który ujawnił publiczne błędy i nieprawidłowości. 

Radny po 8 miesiącach braku informacji podczas sesji Rady Miejskiej zgłosił sprawę do  Centralnego Biura 

Antykorupcyjnego w Białymstoku i Prokuratury Rejonowej w Olecku. CBA zakończyło postępowanie  

a  Prokuratura Okręgowa nadal prowadzi postępowanie.  Dużą negatywną również rolę odegrał Przewodniczący 

Rady, który wiedział o tych nieprawidłowościach, został poinformowany przez Pana Gierasimiuka, żeby ratować 

tą sytuację. Niestety Pan Przewodniczący również nie powiadomił ani radnych, ani społeczeństwa, że coś trzeba 

z tym zrobić. 

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że to jest kłamstwo. Po telefonie Pana 

Gierasimiuka zebrała się Komisja Rewizyjna a pismo zostało przekazane niezwłocznie. Zwrócił się do radnego 

o wypowiedzi w temacie raportu.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że Zakład Przyrodoleczniczy jest symbolem i pomnikiem, który 

kosztuje na razie 30 000 000,00 zł , a będzie kosztował prawdopodobnie 50 000 000,00 zł. Zwrócił się do radnych 

aby przemyśleli to, czy burmistrz zasługuje na wotum zaufania. 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że prokuratura zakończyła postępowanie. Żadna decyzja, 

żadne pozwolenie nie zostało unieważnione czy też uchylone. Gdyby nie działania radnego Tobolskiego, który 

szkodzi gminie i mieszkańcom zakład już dawno byłby otwarty. Od podjęcia stanowiska burmistrza gmina  

ma najniższy wskaźnik zadłużenia, który w 2022 r. wyniósł 35% w stosunku do dochodów. Urząd ogłosił  

5 przetargów na dokończenie zakładu. Na ostatniej sesji radny Pan Andrzej Tobolski jak usłyszał o decyzji 

prokuratury w sprawie zakładu to od razu powiedział, że się odwoła. Radny robi wszystko aby ta inwestycja nie 

powstała. Urząd Miejski w Gołdapi został uznany za najbardziej oszczędny pod względem wydatków  

na administrację. Biorąc pod uwagę 4 stanowiska, tj. burmistrza, zastępcy burmistrza, sekretarza i skarbnika  
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w roku jeszcze 2014 te wynagrodzenia w stosunku do wynagrodzenia minimalnego stanowiły siedmiokrotność 

tej kwoty a teraz stanowią czterokrotność w stosunku do wynagrodzenia minimalnego. W stosunku roku 2014 w 

stosunku do przeciętnego wynagrodzenia przedstawionego w komunikacie Prezesa Głównego Urzędu 

Statystycznego w roku 2014 to była ponad 3-krotność a teraz to jest dwukrotność. Gmina jest na drugim miejscu, 

w zakresie o pozyskania środków zewnętrznych na inwestycje a 16. miejsce w Polsce. Radny obraża 

pracowników i nazywa ich niekompetentnymi. Za szpital odpowiedzialne jest starostwo. Odbyło się wiele 

spotkań, w tym pierwsze w pierwszej kadencji w ogóle spotkanie dotyczyło funkcjonowania szpitala. Kilka 

wniosków przedstawionych wtedy zostały zrealizowane po wielu latach przez Starostwo Powiatowe  

i odnotowane jako sukces. Ciężko się współpracuje z kimś kto nie jest otwarty na dialog i na dobre moim zdaniem 

pomysły. Jest wiele kwestii, które są jeszcze kwestiami spornymi, jeśli chodzi o zakład ale nie tylko o zakład. 

Poprzez donosy radnego Andrzeja Tobolskiego, które są jeszcze w prokuraturze czy może też sądzie. Budżecie 

o najniższym zadłużeniu. Po dwóch kadencjach zostało spłacone 26 000 000,00 zł zadłużenia.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że radnego determinuje do działania totalna patologia, nielegalne 

wysypiska śmieci, wylewanie ścieków do rzeki oraz to, że mnie na żadnym etapie budowy zakładu 

przyrodoleczniczego nie było radnego. Nie byłem odpowiedzialny za nic, więc... A Pan mnie właśnie w tym 

usytuował, że to ja właśnie jestem odpowiedzialny. Zwrócił się do burmistrza prokuratura w Suwałkach prowadzi 

dwa postępowania w sprawie z art. 231, które one nie są zakończone ani umorzone. 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto zapytał, w jakim zakresie. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że w zakresie nieprawidłowości przy budowie Zakładu 

Przyrodoleczniczego. 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że na podstawie tych decyzji, pozwolenia i na podstawie 

projektu można nadal kontynuować budowę zakładu i tu nie było popełnionego błędu. Projekt ze zmianami 

nieistotnymi. Opinia Urzędu Marszałkowskiego wskazała, że wykonawca nie miał podstaw do tego, by zejść z 

budowy. Realizowanych jest wiele inwestycji mniejszych oraz większych a niedługo będzie zwodociągowana 

cała gmina. Na niektórych terenach gminy nie było ani wody, ani drogi, ani żadnej wiaty. Podjętym działaniem 

strategicznym było działanie w kierunku budowy zakładu Przyrodoleczniczego i rozwój w kierunku 

uzdrowiskowym.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski zwrócił się do Burmistrza Gołdapi Pana Tomasza Luto aby odniósł się  

do nielegalnych wysypisk odpadów w Gminie Gołdap oraz do wylewania ścieków prosto do rzeki z 

przepompowni na Żeromskiego. 

 Radna Pani Teresa Dzienis opuściła posiedzenie – godz. 15:03 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto zwrócił się do radnego o napisanie wniosku o dostęp do informacji  

na który otrzyma odpowiedź. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski zwrócił się do Burmistrza Gołdapi Pana Tomasza Luto Jedno Panie Burmistrzu 

o wskazanie, co radny zrobił w związku z budową zakładu Przyrodoleczniczego, że burmistrz go oskarża  

i obciąża winą. 

 Radna Pani Monika Wałejko opuściła posiedzenie – godz. 15:05 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że radny zrobił atmosferę wokół zakładu, że po  

5  przetargach nikt do niego nie przystąpił  poprzez radnego donosy, pisanie o nieprawidłowościach,  

o niekompetencji pracowników. Radny wszystkich do tego zniechęcił. 

 Radny Pan Marek Zajączkowski powiedział, że radny Pan Andrzej Tobolski użył stwierdzenia, iż burmistrz 

wybudował radnemu Zajączkowskiemu 3 km drogi. Powiedzieć, że droga, która została wybudowana dla danej 

miejscowości została wybudowana dużo wcześniej niż został radnym. 

 Radny Pan Marian Chmielewski zapytał, dlaczego burmistrz o wszelkie zło oskarża radnego Andrzeja 

Tobolskiego, radną Wiolettę Anuszkiewicz i radnego Zbigniewa Mieruńskiego i jeszcze innych radnych. Skoro 

z tą budową tak wspaniale, tak dobrze to dlaczego skąd się wzięło wszelkiego rodzaju niedoróbek i usterek 

wycenionych na 10 000 000,00 zł.  

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że dana sprawa jest na etapie wyjaśnień. Po rozpoczęciu 

weryfikacji wykonanych robót okazało się, że wiele z nich jest wykonanych niepoprawnie. Nad poprawnością 

robót czuwał inspektor nadzoru i kierownik budowy. To są osoby, które miały za zadanie pilnowanie 

poprawności co do wykonania tej inwestycji. 

 Radna Pani Monika Wałejko wróciła na posiedzenie – godz. 15:10 

 Radna Pani Teresa Dzienis wróciła na posiedzenie – godz. 15:10 

 Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz podziękowała za wypowiedź radnemu Marianowi Chmielewskiemu.  

 Radny Pan Marian Chmielewski zapytał, skoro odpowiadał kierownik, odpowiadał inspektor to czemu trzeba 

było działań radnego aby zatrzymać radnego. Trzeba było zmienić kierownika albo inspektora. Jak szło i do 
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czego by to doprowadziło, gdyby nie działania radnego Tobolskiego, gdyby ta budowa nie została zatrzymana. 

Widocznie to całość to był super bubel. 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że radny Andrzej Tobolski wparował do jego gabinetu razem 

z inspektorem nadzoru i za wszelką cenę chciał wszystkim w urzędzie udowodnić, że inspektor działał 

poprawnie, zgodnie z prawem i nie popełniał żadnych błędów. Radny Andrzej Tobolski stał po stronie inspektora 

nadzoru, który podpisywał się pod tym stanem, który w konsekwencji nie został odbierany a w konsekwencji 

okazał się wadliwy. 

 Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz opuściła spotkanie – godz. 15:17 

 Radny Pan Marian Chmielewski zapytał, skąd w takim układzie wzięły się te wszystkie niedoróbki. 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że niedoróbki akceptował i zatwierdzał swoim podpisem 

kierownik budowy i inspektor nadzoru, czyli osoby, które powinny czuwać nad poprawnością całego procesu 

budowlanego. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że po zatrzymaniu budowy ZPL pan Gierasimiuk poprosił radnego, 

aby poszedł z nim do burmistrza ale ten wpuścił tylko pana Gierasimiuka.  

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że radny kłamie. 

 Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz wróciła na posiedzenie – 15:21 

 Radny Pan Zbigniew Makarewicz zapytał o plany na przyszłość w sprawie zakładu Przyrodoleczniczego. 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że nie zastanawiał się nad dalszym postępowaniem w tej 

sprawie. Radni są od ustawiania prawa lokalnego. Urząd ma pozytywne plany w przeciwieństwie do niektórych 

radnych.  

 P.o. Kierownika Wydziału WIK Pani Aneta Milczarek powiedziała, że obecnie kwestia zwrotu środków  

w przypadku nie zrealizowania tego projektu do końca roku nie jest jednoznacznie przesądzona. Urząd szukał 

rozwiązań dotyczących innych możliwości i takie możliwości daje najprawdopodobniej Rozporządzenie 

Parlamentu Europejskiego, które zostało podjęte i w roku 2011, zmienione w 2022. Są to przepisy w odpowiedzi 

na sytuację gospodarczą po pandemii koronawirusa. I te rozwiązania prawne dają dwie możliwości .Pierwsza to 

jest fazowanie projektów. Polega to na tym, że projekt realizowany z tej  perspektywy finansowej, który nie jest 

ukończony do grudnia 2023 roku dzieli się na dwie fazy. Pierwsza faza to etap zakończony w tym okresie 

programowania i ta faza jest jakby wydzielona też finansowo i musi posiadać swoją ścieżkę audytu. Drugi etap, 

czyli na przykład dokończenie, doposażenie i uruchomienie jest wybierany jako drugi oddzielny projekt. Jako 

druga faza i byłby finansowany ze środków w Nowej Perspektywie Finansowej na lata 2001-2027. Oczywiście 

wymaga to jeszcze uchwalenia kryteriów przez Samorząd Województwa. Jest to ścieżka, która nie ma jeszcze 

uregulowanej sytuacji, ale jest to pewna opcja. Drugie wyjście jest to uzyskanie statusu projektu 

niefunkcjonującego. Polega to na tym, że projekt jest realizowany do końca tego roku w celu wydatkowania jak 

największej kwoty z dotacji, która została jeszcze przyznana. 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto zwrócił się do radnego Zbigniewa Makarewicza, że urząd ma kilka 

innych pomysłów oprócz tych, które szczątkowo przedstawiła Pani Aneta Milczarek. 

 Wiceprzewodniczący Rady Pan Zbigniew Mieruński powiedział, że wraz z radną Panią Wiolettą 

Anuszkiewicz przedstawią niektóre dane dotyczące gminy na tle innych gmin miejsko-wiejskich w Polsce. 

Skorzystali z narzędzia, które pokazuje obraz samorządów lokalnych na tle innych gmin i posłużyli się 

wskaźnikami przedstawianymi przez Związek Miast Polskich, Monitor Rozwoju Lokalnego. Monitor Rozwoju 

Lokalnego. Wskaźników jest ok 120 z takich obszarów jak stan finansów lokalnych, zasoby instytucjonalne, 

integracje i kapitał społeczny, struktura przestrzenny. Wskaźnik gminy Gołdap pikował od 2017 roku w dół. Ale 

ta tendencja została przełamana w 2021. Gmina Gołdap jest w takim obszarze, który jest najgorzej oceniany, 

czyli wartości rozwoju, wszystkie wartości są wartościami ujemnymi. W 2021 roku nadwyżka operacyjna  

w Gołdapi wyniosła 301 zł, a w grupie porównawczej  jest to 466 zł. W 2018 gmina imponujący wynik w 

stosunku do średniej w wysokości 297 zł., inne gminy miały 177 zł. Od roku 2019 jeśli pomniejszając nadwyżkę 

operacyjną na jednego mieszkańca o kwotę długu na jednego mieszkańca to gmina zostaje daleko w tyle poza 

innymi gminami w Polsce. W 2017 roku kwota długu wynosiła 1675 zł, a w 2022 roku ta kwota długu wynosi 

prawie 2400 zł. W grupie porównawczej ta kwota wynosi 1580,86 zł. Mediana jest dużo niżej o ok. 800 zł niż 

dług gminy. W średniej grupie porównawczej, jeśli będzie tylko wykorzystywana nadwyżka operacyjna  

to w innych gminach w Polsce gminach zajmie to a w gminie Gołdap 8 lat.  

 Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że na wykresie dochody gminy zostały podzielone na dwa 

obszary. Pierwszy obszar to dochody, które Gmina Gołdap otrzymała w 2022 rok z budżetu Państwa. Dochody 

otrzymały też wszystkie inne gminy w Polsce i dochody dla pierwszego obszaru stanowią 21%. Pozostałe 

dochody to około 79%. Uwzględniając dochody z pierwszego obszaru i drugiego obszaru, informacje zawarte w 

raporcie - zadłużenie to 35,60% wykonywanych dochodów ogółem. Wśród tych dochodów jest między innymi 

500+, które Gmina Gołdap otrzymała w 2022 roku w wysokości tak jak Państwo  widzicie ponad 9 000 000 zł. 
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W 2023 roku tych dochodów  nie będzie. Podobna sytuacja jest z dodatkiem węglowym, który Gmina Gołdap 

otrzymała w wysokości ponad 9 000 000,00 a który na obecną chwilę w ogóle nie jest planowany na 2023 rok. 

Dodatek dla gospodarstw domowych. z tytułu wykorzystywania niektórych źródeł ciepła Gmina Gołdap 

otrzymała ponad 3 000 000,00 zł. W związku z tymi dochodami zadłużenie Gminy Gołdap w procentach  

po odjęciu od dochodów ogółem dotacji, które nie są przewidywane na rok 2023 zadłużenie będzie stanowiło 

około 49%. Zaplanowane były wydatki majątkowe w kwocie ponad 18 000 000,00 zł. zostały zrealizowane na 

poziomie 5 000 000, co stanowi 26,52%. Na rok 2022. prawie 5 000 000,00 zł i rok 2015 ponad 9 000 000,00 zł. 

Prawie 2-krotny spadek wydatków majątkowych w stosunku do roku 2015. Wydatki majątkowe w przeliczeniu 

na jednego mieszkańca. Rok 2022, wskazuje kwotę 256,47 zł na jednego mieszkańca a rok 2015 to jest  

459,31 zł. Wg radnej w związku z faktem, że wydaje się mniej na inwestycje na jednego mieszkańca, świadczy 

to o zmniejszeniu dynamiki rozwoju miasta. Dynamikę rozwoju miasta widać również w innych wydatkach  

m. in. w wydatkach na kulturę. Średnie wydatki w Polsce mocno wzrosły i gmina Gołdap pozostaje daleko 

poniżej średniej dla gmin miejsko-wiejskich. Z informacji zawartych w raporcie wynika, że inwestycja budowy 

Zakładu Przyrodoleczniczego miała być realizowana od 5 listopada 2018 roku do 31 grudnia 2023 roku.  

W raporcie wskazano, że inwestycja zgodnie z harmonogramem zostanie wznowiona w 2022 roku a zakończenie 

będzie w 2023. Dziś mamy 2023 rok, wznowienia nie było, więc nic nie wskazuje na to, że w 2023 roku będzie 

zakończenie tej inwestycji. Pomimo pism składanych w tej sprawie do dnia dzisiejszego nie otrzymali żadnych 

propozycji, żadnych analiz, w którym jak wyjść z tej sytuacji. Jedyne co radni otrzymali od burmistrza to chęć 

wyemitowania obligacji w wysokości 14 500 000,00 zł. Radni Rady Miejskiej w Gołdapi nie wyrazili  

na to zgody. Analizując dokumenty, instytucji, które kontrolują urząd i obecną sytuację w ocenie  niektórych 

radnych na dzień dzisiejszy nie ma dobrego rozwiązania, jeżeli chodzi o budowę Zakładu Przyrodoleczniczego. 

Każde rozwiązanie będzie prowadziło do wyeliminowania obciążeń dla budżetu gminy, czyli będzie to tylko 

pogarszało sytuację budżetu gminy. Już w lutym tego roku radni otrzymali informację, że dodatkowe 

zobowiązania, które powstały w związku z realizacją tej inwestycji były na kwotę ponad 500 000,00 zł. Burmistrz 

wielokrotnie powtarzał radnym i mieszkańcom Gminy Gołdap, że to  normalny proces budowlany. 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że potwierdziła to prokuratura. 

 Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że rok temu burmistrz mówił, że szacunki finansowe 

dotyczące zakresu budowy Zakładu Przyrodoleczniczego są lepsze niż myślał, że uda nam się skończyć budowę 

do grudnia 2021 roku. A najczęściej powtarzał, że wszystkim tym działaniom i całej sytuacji związanej  

z zakładem jest winny radny Tobolski. Gdyby był to normalny proces budowlany, gdyby proces budowy 

wyglądał tak jak Pan przedstawiał do tej pory radnym. Niestety, zamiast sukcesu normalnego procesu 

budowlanego i nowo otwartej inwestycji przeprowadzane są różne kontrole, raporty pokontrolne i zarzuty w nich 

zawarte. Niektórzy radni wierzą raportom CBA, NIK-u i Urzędu Marszałkowskiego niż zapewnieniom 

burmistrza o sukcesach i wskazaniu innych, jako winnych tej sytuacji.  W związku z obecną sytuacją, która 

dotyczy zakładu zwróciła się z radnym Mieruńskim do Urzędu Marszałkowskiego z pismem. W odpowiedzi  

na zapytania o dalsze losy dotyczące wielomilionowej inwestycji jaką jest budowa zakładu Urząd Marszałkowski 

poinformował pismem z dnia 17 kwietnia 2023 roku, że wezwał Gminę Gołdap do uregulowania zobowiązań  

wynikających z wykrytych nieprawidłowości. Zwrotu środków w wysokości ponad 187 000,00 zł wraz  

z odsetkami. Urząd Marszałkowski poinformował, że na zapytanie Gminy Gołdap dotyczące możliwości 

rozliczenia projektu, czyli wnioskowania o kolejne transze, jest to możliwe dopiero po spełnieniu dwóch 

warunków: po dokonaniu zwrotu wypłaconych środków określonych w wezwaniu oraz po potwierdzeniu przez 

instytucję zarządzającą, Urząd Marszałkowski, prawidłowości wyboru wykonawcy robót budowlanych zgodnie 

z ustawą prawo zamówień publicznych. W Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Gołdap wydatki ogółem 

na wynagrodzenia i składki od nich naliczone urząd uwzględnił, że w 2022 roku wykonanie było na poziomie 

ponad 38 000 000,00 zł. Na rok 2023 zaplanowane zostało wykonanie w wysokości ponad 40 000 000,00 zł  

a na rok 2024 ponad 33 000 000,00 zł. Taka prognoza niektórych radnych niepokoi oraz zdaniem radnej, stawia 

pod znakiem zapytania wiarygodność przedstawianych dokumentów finansowych. I kolejny slajd. Wyraziła 

opinię, że fatalne zarządzanie Gminą Gołdap, brak kompetencji i umiejętności to tylko zasługa burmistrza.  

To doprowadziło do utraty wielu milionów złotych z budżetu gminy, co już przekłada się na jakość  życia 

mieszkańców, np. obniżenie wydatków na kulturę, zamykanie działalności świetlic wiejskich, zmniejszenie 

wydatków inwestycyjnych na jednego mieszkańca, zwiększenie kwoty długu na jednego mieszkańca, 

zlikwidowanie budżetu obywatelskiego dla mieszkańców, utrata zaufania w instytucjach finansujących działania 

rozwojowe, zahamowanie rozwoju Gminy Gołdap.  

 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że organizowanie konkursu miss mokrego podkoszulka 

lepiej wychodziło Panu Mieruńskiemu niż przygotowywanie prezentacji. Pewne dane są z roku 2017 a gdyby 

radni chcieli być obiektywni to wzięli by dane z roku 2013 czy też 2014 roku, albo pokazali jak wyglądała 
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analogicznie te sytuacja w latach 2010-2014. Stanowisko burmistrza podjął  z 40 000 000,00 zł zadłużeniem., 

które to zadłużenie do dzisiaj wpływa na wskaźniki. Gmina pozyskała najwięcej środków zewnętrznych  

w historii Gołdapi przez dwie kadencje. Dane powzięte i przedstawione w prezentacji zostały pokazane w taki 

sposób, aby pokazać gminę w jak najgorszym świetle. Radni mogli również odjąć subwencję oświatową, gdyż 

w przedstawionej prezentacji zostały odjęte dotacje oraz wszelkie inne zewnętrzne wpływy do budżetu. Wydatki 

na mieszkańca uwarunkowane są ilością inwestycji, pozyskanych środków. Póki co budżet na rok 2022 jest 

zabezpieczony. Radna Wioletta Anuszkiewicz i Zbigniew Mieruński za inwestycjami na terenie miasta  

i na terenie gminy przez te 4 lata możliwe, że zagłosowali raz.  Powyżsi radni są utożsamiani i kojarzeni z blokadą 

651, która do dzisiaj nie została rozpoczęta. Radna Wioletta Anuszkiewicz z radnym Zbigniewem Mieruńskim 

mówią, że nie ma dobrego rozwiązania, jeśli chodzi o zakład przyrodoleczniczy i nie spodziewa się od nich 

spektakularnych pomysłów. Urząd ma swoje stanowisko i niekiedy stanowisko w kontrze do Urzędu 

Marszałkowskiego, ale to nie znaczy, że my się myli. Pewne wartości z niektórych lat, niektóre wskaźniki, które 

wzięte w całość można sobie rozpisać, jak się chce.  

 Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz odpowiedziała, że odjęte dotacje i te, które zostały uwzględnione  

są to dotacje, których w tym roku nie będzie. Ma nadzieję, że subwencję jeszcze w tym roku gmina otrzyma. 

Gmina zajęła pierwsze miejsce w rankingu pozyskiwania środków zewnętrznych dzięki dotacji na Zakład 

Przyrodoleczniczy. Zapytała, na który miejscu uplasuje się gmina jeżeli trzeba będzie zwrócić dotację. 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto zapytał, czy zwrócimy czy nie zwrócimy. 

 Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że ma wiele pytań, np. czy urząd rozmawia z instytucją 

zarządzającą, czy wyraziła zgodę, na jakich warunkach. Ma rozumieć, że wybranie pierwszego czy drugiego 

wariantu skutkuje i tak zwrotem dotacji. Burmistrz rzuca hasła, które można interpretować jak się chce. Zapytała, 

skoro jest tak świetny budżet i taka świetna sytuacja finansowa gminy Gołdap, to dlaczego są tak trudne warunki 

do funkcjonowania dla mieszkańców, dlaczego brakuje środków na funkcjonowanie instytucji. 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że dwa lata pandemii, wszystkie obostrzenia z nią 

związane, wojna na Ukrainie dała się odczuć w całej Polsce. Mieszkańcy potrafią wydedukować, potrafią 

pozbierać informacje, przeanalizować i wyciągnąć z nich wnioski.  

 Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz odpowiedziała, że całe szczęście, że mieszkańcy potrafią. Informacje 

przeanalizują i określą się w wyborach, które odbędą się w 2024 roku.  

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że mieszkańcy zaakceptowali parę lat temu jego politykę 

realizowaną przez pierwsze 4 lata i to w znacznym stopniu.  

 Wiceprzewodniczący Rady Pan Józef Wawrzyn powiedział, że odpowiedzialnym za proces budowy Zakładu 

Przyrodoleczniczego jest kierownik budowy i inspektor nadzoru, który reprezentuje inwestora. W tym przypadku 

Gminę Gołdap. Inspektor stwierdza, że nie wiedział na jakim projekcie realizuje budowę. Projekt budowlany  

i projekt pomocniczy wykonawczy jest to jednorodny dokument. Projekt wykonawczy jest projektem 

pomocniczym, szczegółowym, który daje pewne rozwiązania technologiczne związane z wykonawstwem. 

Projekt budowlany różni się tym, że na każdej stronie dokumentu jest pieczątka organu, który wydaje pozwolenie 

na budowę, czyli starostwa. Liczy na to, by zapadł wyrok odpowiadający sprawiedliwością i odpowiedzialnością 

na osoby, które doprowadziły to do takiego stanu jaki jest, aby ponieśli koszty związane ze złą wykonaną robotą, 

ewentualnymi utraconymi dotacjami i kosztami ubocznymi. Życzyłby, aby taki wyrok zapadł i żeby te pieniądze 

otrzymała gmina, czyli my wszyscy mieszkańcy. Byłoby to wspaniałą lekcją dla przyszłych wykonawców, aby 

nie brać prace i w połowie pracy schodzić z budowy. Inwestor po to wynajmuje inspektora nadzoru, który 

 ma potencjał wiedzy na ten temat i musi godnie reprezentować, zgodnie z prawem inwestora i on odpowiada  

w imieniu inwestora za cały proces budowlany.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał wiceprzewodniczącego Rady Józefa Wawrzyna, czy czytał raport 

biegłych sądowych z dziedziny budownictwa oraz raport CBA. 

 Wiceprzewodniczący Rady Pan Józef Wawrzyn odpowiedział, że czytał ale to nie jest wyrokiem sądowym. 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że są różnice w podejściu, jeśli chodzi o zaangażowanie w 

samorząd. Urząd posiada 3 opinie biegłych sądowych i dwie są na korzyść gminy a trzecia nie. Zapytał, czemu 

radny Andrzej Tobolski wybiera tą najgorszą. Wiceprzewodniczący Rady Pan Józef Wawrzyn mówi, że mu 

zależy na pozytywnym dla gminy zakończeniu a radny Andrzej Tobolski mówi zupełnie coś innego. Na jednej 

sesji Pan mówi, że Pan będzie się odwoływać i dalej robić wszystko, żeby ta inwestycja nie powstała.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że nigdy nie użył sformułowania, że jest przeciwny budowie 

Zakładu Przyrodoleczniczego.  

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że radny cały czas mówi o niewłaściwym procesie 

budowlanym, o samowoli budowlanej. Żadne pozwolenie, żadna decyzja nie została uchylona. Zawiadomienie 

z prokuratury, które dotyczyło przebiegu dokumentacji i pozwolenia prokuratura zakończyła i nie nadała 

dalszego biegu. Radni w prezentacji powyciągali z kontekstu zdania z dokumentów. Urząd posiada informację, 
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że też już inne instytucje myliły się w pewnym zakresie. Nie wiem dlaczego radni ferują od razu niekorzystne 

wyroki. 

 Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz odpowiedziała, że trzymają kciuki za to, żeby Gmina Gołdap była  

w dobrej sytuacji finansowej i żeby mogła się rozwijać. 

Do pkt 7. 

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do p.o. kierownika WIK o przedstawienie projektu 

uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi wotum zaufania. 

 P.o. kierownika WIK Pani Aneta Milczarek przedstawiła projekt uchwały. 

Uwag nie zgłoszono.  

 Przewodniczący Rady  Pan Wojciech Hołdyński przedstawił informację, jak Komisje zaopiniowały projekt 

uchwały. 

 Przewodniczący Rady  Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Gołdapi wotum zaufania. 

 W głosowaniu jawnym głosami 10 za, 5 przeciw uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gołdapi wotum zaufania.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Janina Pietrewicz,  

Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (5) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Andrzej Tobolski 

 

Do pkt 8 

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty Białek  

o przedstawienie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Gołdap w 2022 roku. 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek przedstawiła sprawozdanie roczne  z wykonania budżetu Gminy Gołdap 

w 2022 roku. 

 

Do pkt 9. 

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński zawrócił się do przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana 

Mariana Mioduszewskiego o przedstawienie uchwały Nr 1/2023 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Gołdapi  

z dnia 10 maja 2023 r. w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Gołdap za 2022 

rok oraz o innych materiałach towarzyszących wnioskowi o udzielenie absolutorium. 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Marian Mioduszewski przedstawił uchwałę Nr 1/2023 Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Gołdapi z dnia 10 maja 2023 r. w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu  

z wykonania budżetu Gminy Gołdap za 2022 rok oraz o innych materiałach towarzyszących wnioskowi  

o udzielenie absolutorium. 

 

Do pkt 10.  

1) 

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński przedstawił uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Olsztynie w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Gołdapi sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Gminy Gołdap za 2022 r. 

2) 

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński przedstawił uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Olsztynie w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Gołdapi w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gołdapi z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok. 

 

Do pkt 11. 

1) 

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty Białek  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Gołdap za 2022 rok.  

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek przedstawiła projekt uchwały. 
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 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński przedstawił, jak projekt uchwały zaopiniowały poszczególne 

Komisje.  

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Gołdap za 2022 

rok. 

 W głosowaniu jawnym głosami  12 za, 3 przeciw uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie:  

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Gołdap za 2022 

rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz,  

Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Monika Wałejko,  

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (3) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Mieruński, Andrzej Tobolski 

Uchwała Nr LXXIV/523/2023 

/w załączeniu/ 

 

2)  

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana 

Mariana Mioduszewskiego o przedstawienie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Gołdapi za rok 2022. 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Marian Mioduszewski przedstawił projekt uchwały. 

 Uwag nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński  poinformował, jak Komisje zaopiniowały projekt uchwały.  

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Gołdapi za rok 2022. 

 W głosowaniu jawnym głosami 12 za, 3 przeciw uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gołdapi za rok 2022 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz,  

Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Monika Wałejko,  

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (3) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Mieruński, Andrzej Tobolski 

 

Uchwała Nr LXXIV/524/2023 

/w załączeniu/ 

 

3)  

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do p.o. kierownika WIK Pani Anety Milczarek  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko – 

Mazurskiemu na realizację zadania pn.: „Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 650 w zakresie budowy chodnika 

w miejscowości Grabowo”. 

 P.o. kierownika WIK Pani Aneta Milczarek przedstawiła projekt uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński poinformował, jak projekt uchwały zaopiniowały 

poszczególne Komisje. 
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 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński  poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Województwu Warmińsko – Mazurskiemu na realizację zadania pn.: „Przebudowa drogi 

wojewódzkiej nr 650 w zakresie budowy chodnika w miejscowości Grabowo”. 

 W głosowaniu jawnym głosami 15 za uchwała została podjęta.  

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko – Mazurskiemu na realizację zadania  

pn.: „Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 650 w zakresie budowy chodnika w miejscowości Grabowo” 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, 

Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

 

Uchwała Nr LXXIV/525/2023 

/w załączeniu/  

 

4)  

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do kierownik wydziału GPO Pani Beaty 

Kołakowskiej o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w formie 

darowizny na rzecz Skarbu Państwa nieruchomości, położonej w Gołdapi przy ul. Kombatantów. 

 Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska przedstawiła projekt uchwały. 

 Uwag nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały wyrażenia zgody  

na przekazanie w formie darowizny na rzecz Skarbu Państwa nieruchomości, położonej w Gołdapi przy  

ul. Kombatantów. 

 W głosowaniu jawnym głosami  15 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na przekazanie w formie darowizny na rzecz Skarbu Państwa nieruchomości, położonej  

w Gołdapi przy ul. Kombatantów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, 

Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

 

Uchwała Nr LXXIV/526/2023 

/w załączeniu/  

5)  

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do kierownik wydziału GPO Pani Beaty 

Kołakowskiej o przedstawienie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego kwartału miasta Gołdap, ograniczonego: ulicą Stadionową, prawym brzegiem 

rzeki Gołdapy, brzegiem Zalewu Ustronie w kierunku północnym do działki 408/2 , wschodnią granicą działki 

408/2, 408/1, w dół zachodnią granicą działki 269/3, dalej w kierunku wschodnim do punktu styku działki 2018 

z działką 386 i następnie północną granicą działki 386 do ulicy Stadionowej. 

 Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska przedstawiła projekt uchwały.  

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński poinformował, jak projekt uchwały zaopiniowały 

poszczególne Komisje. 

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego kwartału miasta Gołdap, 

ograniczonego: ulicą Stadionową, prawym brzegiem rzeki Gołdapy, brzegiem Zalewu Ustronie w kierunku 

północnym do działki 408/2 , wschodnią granicą działki 408/2, 408/1, w dół zachodnią granicą działki 269/3, 
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dalej w kierunku wschodnim do punktu styku działki 2018 z działką 386 i następnie północną granicą działki 

386 do ulicy Stadionowej. 

 

 W głosowaniu jawnym głosami 15 uchwała została podjęta.  

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego kwartału miasta Gołdap, 

ograniczonego: ulicą Stadionową, prawym brzegiem rzeki Gołdapy, brzegiem Zalewu Ustronie w kierunku 

północnym do działki 408/2 , wschodnią granicą działki 408/2, 408/1, w dół zachodnią granicą działki 269/3, 

dalej w kierunku wschodnim do punktu styku działki 2018 z działką 386 i następnie północną granicą działki 

386 do ulicy Stadionowej 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, 

Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

 

Uchwała Nr LXXIV/527/2023 

/w załączeniu/  

6)  

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński poinformował, że radny Pan Marian Chmielewski złożył 

rezygnację z członkostwa Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. W związku z tym projekt uchwały wskazuje 

usunięcie radnego  z członkostwa w Komisji.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

w Gołdapi.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek,  

Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marian Mioduszewski 

 

Uchwała Nr LXXIV/528/2023 

/w załączeniu/  

 

7) 

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że w związku z rezygnacją Pana Mariana 

Chmielewskiego Komisja Skarg, Wniosków i Petycji pozostała w składzie 2-sobowym. Zwrócił się do radnych  

o zgłaszanie kandydatur na członka Komisji. 

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński zgłosił Pana Marka Zajączkowskiego. 

 Radny Pan Marek Zajączkowski wyraził zgodę.  

 Radny Pan Zbigniew Makarewicz zgłosił kandydaturę Pana Andrzeja Tobolskiego. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski wyraził zgodę. 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Pana Marka 

Zajączkowskiego.  

 w głosowaniu jawnym głosami 14 za, 1 wstrzymującym się kandydatura radnego Marka Zajączkowskiego 

została przyjęta.  

Głosowano w sprawie: 

kandydatury na członka Komisji radnego Marka Zajączkowskiego.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz,  

Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek,  

Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marian Chmielewski 

 

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński poddał kandydaturę radnego Pana Andrzeja Tobolskiego. 

 W głosowaniu jawnym głosami 5 za, 8 przeciw, 2 wstrzymujące się kandydatura radnego Pana Andrzeja 

Tobolskiego nie została przyjęta.  

 

Głosowano wniosek w  sprawie: 

kandydatury na członka Komisji radnego Andrzeja Tobolskiego  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Andrzej Tobolski 

PRZECIW (8) 

Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto,  

Zofia Syperek, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marian Chmielewski, Monika Wałejko 

 

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński poddał od głosowanie projekt uchwały zmieniająca uchwałę 

w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Gołdapi  

z członkiem Komisji – Markiem Zajączkowskim 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

w Gołdapi z członkiem Komisji - Markiem Zajączkowskim  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz,  

Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek,  

Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marian Chmielewski 

 

Uchwała Nr LXXIV/529/2023 

/w załączeniu/  

 

8)  

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do dyrektor OPS Pani Emilii Mor – Górskiej  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Gminie Gołdap. 

 

 Dyrektor OPS Pani Emilia Mor – Górska przedstawiła projekt uchwały. 

 Uwag nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie trybu  

i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Gołdap. 

 W głosowaniu jawnym głosami 15 za uchwała została podjęta.  
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Głosowano w sprawie: 

trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Gołdap  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, 

Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

 

Uchwała Nr LXXIV/530/2023 

/w załączeniu/  

 

9)  

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do p.o. kierownika WIK Pani Anety Milczarek  

o przedstawienie projektu uchwały zmieniająca uchwałę nr XXX/245/2020 Rady Miejskiej w Gołdapi z dnia  

24 listopada 2020 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Gołdap. 

 P.o. kierownika WIK Pani Aneta Milczarek omówiła projekt uchwały. 

 Uwag nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniająca uchwałę 

nr XXX/245/2020 Rady Miejskiej w Gołdapi z dnia 24 listopada 2020 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Gołdap. 

 W głosowaniu jawnym głosami 14 za, 1 wstrzymującym się uchwała została podjęta.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę nr XXX/245/2020 Rady Miejskiej w Gołdapi z dnia 24 listopada 2020 r. w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Gołdap.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek,  

Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marian Mioduszewski 

 

Uchwała Nr LXXIV/531/2023 

/w załączeniu/  

10)  

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Pana Zbigniewa Makarewicza o przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 

2 maja 2023 r. 

 Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił projekt uchwały 

w sprawie podjęcia działań w kierunku remontu budynku na ul. Kościuszki i postanawia przekazać petycję 

organowi właściwemu tj. Burmistrzowi Gołdapi celem rozpatrzenia. 

 

 Uwag nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji z dnia 2 maja 2023 r. 

 W głosowaniu jawnym głosami 15 za uchwała została podjęta.  

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia petycji z dnia 2 maja 2023 r. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, 

Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

 

 

Uchwała Nr LXXIV/533/2023 

/w załączeniu/  

11)  

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Pana Zbigniewa Makarewicza o przedstawienie projektu uchwały w sprawie pozostawienia petycji  

z dnia 27 kwietnia 2023 r. bez rozpatrzenia. 

 Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Zbigniew Makarewicz powiedział, że petycja nie 

spełnia wymagań formalnych stawianym petycjom w art. 4 ust. 2 pkt 1 (brak wskazania reprezentanta grupy 

wnoszącej petycję) oraz pkt 2 (brak wskazania adresów osób wnoszących petycję oraz adresu do korespondencji) 

ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach (t.j. Dz. U. z 2018 poz. 870) i pozostawia petycję bez rozpatrzenia  

 

 Uwag nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji z dnia 2 maja 2023 r. 

 W głosowaniu jawnym głosami 15 za uchwała została podjęta.  

 

Głosowano w sprawie: 

pozostawienia petycji z dnia 27 kwietnia 2023 r. bez rozpatrzenia 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, 

Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

 

                         Uchwała Nr LXXIV/532/2023 

/w załączeniu/  

 

Do pkt 12.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił Podjęcie Stanowiska Rady Miejskiej w Gołdapi  

w sprawie niegodnego zachowania radnego na sesji w dniu 30 maja 2023 roku pod którym podpisało się 10 

radnych. 

 

 Radny pan Andrzej Tobolski zapytał, czemu nikt nie podjął stanowiska o niegodnym zachowaniu Burmistrza. 

 Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że nikt z radnych nie słyszał wulgaryzmów radnego.  Były 

one wypowiedziane pod tak zwanym nosem. Mikrofon był włączony i ściągnęło te nagranie i poszło do sieci.  

Co nie oznacza, że to popiera. Powiedziała, że prosi o wyłączenie jej  z głosowania. Nie będzie zajmowała 

stanowiska w tej kwestii dlatego, że nie słyszała tego podczas obrad sesji. 

 

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji z dnia 2 maja 2023 r. 

 W oczekiwaniu na oddanie głosów przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński zapytał 

wiceprzewodniczącego Rady Pana Zbigniewa Mieruńskiego czy bierze udział w głosowaniu.  

 Wiceprzewodniczący Rady Pan Zbigniew Mieruński odpowiedział, że nie.  

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński zapytał radną Panią Wiolettę Anuszkiewicz, czy bierze udział 

w głosowaniu. 

 Radna Pani Wiolettę Anuszkiewicz odpowiedziała, że nie. 
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 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński zapytał radnego Pana Andrzeja Tobolskiego, czy bierze 

udział w głosowaniu. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że nie.  

 W głosowaniu jawnym głosami 11 za, 1 wstrzymującym się stanowisko zostało podjęte..  

Głosowano w sprawie: 

podjęcia Stanowiska Rady Miejskiej w Gołdapi w sprawie niegodnego zachowania radnego na sesji w dniu  

30 maja 2023 roku" 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

:ZA (11) 

Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski,  

Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn,  

Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marian Chmielewski 

BRAK GŁOSU (3) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Mieruński, Andrzej Tobolski 

 

                               Stanowisko Nr 4/2023 

/w załączeniu/  

Do pkt 13. 

 Brak interpelacji radnych. 

 

Do pkt 14.  

 Wiceprzewodniczący Pan Zbigniew Mieruński zwrócił się do radcy prawnego Pana Marcina Bogdana  

o wyjaśnienie definicji zapytania. definicja zapytania. Zapytał, czy pierwsza część zdania jest traktowana łącznie 

z drugą częścią zdania: „Zapytania składa się w sprawach aktualnych problemów gminy, a także w celu uzyskania 

informacji o konkretnym stanie faktycznym”.  Zapytał, czy te dwie zasady są stosowane łącznie, czy mogą być 

stosowane oddzielnie. 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, by radny złożył zapytanie na piśmie.  

 

Do pkt 15.  

 Wiceprzewodniczący Rady Pan  Zbigniew Mieruński  zapytał, W imieniu mieszkańców Podlasie, czy remont 

ulicy Wczasowej, czyli położenie nawierzchni nastąpi, kiedy nastąpi położenie nawierzchni ul. Wczasowej. 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że wykonawca będzie starał się zrobić to jak najszybciej 

ze względu na mieszkańców i wczasowiczów. 

 

Do pkt 16.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, komu burmistrz przyzna nagrody finansowe w Urzędzie Miejskim. Ile, 

komu i za co. 

 Prezes PWiK Pan Jarosław Dzienis powiedział, że od 27 stycznia 2017 r. jest Prezesem Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji. Ani razu nie została podjęta przez niego decyzja, aby nielegalnie zrzucać ścieki. 

Każdy zrzut jest nielegalny. Pierwsza sprawa została umorzona przez prokuraturę a druga prawdopodobnie jest 

w prokuraturze. 

 Radna Pani Zofia Syperek zaprosiła na wspólne posiedzenie Komisji 30.czerwca o godz. 11.00 w sprawie 

ptasiej wyspy.  

Do pkt 17 

Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński dokonał zamknięcia LXXIV sesji 

Rady Miejskiej w Gołdapi.  

 
 

                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Wojciech Hołdyński 

 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 


